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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Zduñska Wola oraz Sieradz s¹ na kolejowej mapie Polski miastami, gdzie sukcesywnie roœnie liczba
pasa¿erów korzystaj¹cych z tego typu œrodka lokomocji. Po³¹czenia pasa¿erskie, szczególnie poci¹gi da-
lekobie¿ne, ciesz¹ siê du¿ym zainteresowaniem. Skomunikowanie Zduñskiej Woli i Sieradza z innymi
wa¿nymi miastami kraju (Warszawa, Wroc³aw, Poznañ) winno byæ traktowane priorytetowo. Taki po-
stulat zg³aszaj¹ pasa¿erowie korzystaj¹cy z po³¹czeñ proponowanych przez PKP InterCity. Porównuj¹c
obowi¹zuj¹cy do grudnia bie¿¹cego roku rozk³ad jazdy poci¹gów stacji PKP w Zduñskiej Woli i Sieradzu
z realnym zapotrzebowaniem, nale¿y stwierdziæ, ¿e oferta przewozowa PKP InterCity jest niewystarcza-
j¹ca. Obecnie funkcjonuje piêæ par po³¹czeñ dalekobie¿nych: cztery pary poci¹gów relacji Wroc³aw –
Warszawa oraz jedna para obs³uguj¹ca trasê £ódŸ – Szczecin. Pasa¿erowie postuluj¹ dokonanie najpóŸ-
niej w grudniu 2010 r. zmian po³¹czeñ dalekobie¿nych do Warszawy i Szczecina. Wówczas czêstotli-
woœæ przejazdów zwiêkszy³aby siê do siedmiu par, a w okresie wakacyjnym – do jedenastu. Najpilniejsz¹
kwesti¹ jest jednak utworzenie niezwykle potrzebnego mieszkañcom regionu po³¹czenia na trasie
Wroc³aw – Warszawa, które umo¿liwi³oby dojazd do stolicy w godzinach porannych.

Z roku na rok pogarsza siê oferta przewozowa PKP InterCity na liniach pasa¿erskich regionu zduñ-
skowolskiego i sieradzkiego, mimo rosn¹cej liczby chêtnych do skorzystania z us³ug krajowego prze-
woŸnika. Szanowny Panie Ministrze! Czy istnieje mo¿liwoœæ uruchomienia wiêkszej liczby i bardziej
dogodnych po³¹czeñ na trasie Wroc³aw – Warszawa, £ódŸ – Szczecin oraz czy mo¿liwe bêdzie zwiêksze-
nie w najbli¿szym czasie nak³adów finansowych na uruchomienie nowych po³¹czeñ obs³uguj¹cych Sie-
radz i Zduñsk¹ Wolê? Proszê o udzielenie odpowiedzi.

Z powa¿aniem
Marek Trzciñski




